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Protokół Nr LVII/2014 

z Sesji Rady Powiatu  w Nowym Mieście Lubawskim  

w dniu 24 września 2014 r. 

 

LVII Sesja czwartej kadencji Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim odbyła się  

24 września 2014 r. w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego przy ul. Rynek 1. Ogłoszenie o sesji stanowi 

załącznik nr 1 do protokołu.  

Przed oficjalnym otwarciem sesji odbyła się krótka uroczystość pożegnania p. Tadeusza 

Ławickiego, który pełnił funkcję  Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy, a z końcem sierpnia 

odszedł na emeryturę i powitania nowego Dyrektora – Tomasza Rafalskiego. 

W imieniu Rady Powiatu podziękowania za długoletnią pracę i dobrą współpracę z samorządem 

powiatowym złożyły Starosta Ewa Dembek i Przewodnicząca Rady Zofia Andrzejewska.  

Pan Ławicki podziękował za ciepłe słowa. Poinformował, że z władzami powiatu współpracował 

od początku istnienia powiatu. Podziękował radnym za aktywną dyskusję i cenne uwagi podczas 

spotkań, których tematem była sytuacja na rynku pracy. P. Ławicki podkreślił, że od momentu 

wejścia Polski do Unii Europejskiej czyli 2004 r. nowomiejski urząd pracy zrealizował 17 

projektów, z których pozyskał ponad 24 mln zł. To istotny wkład w rozwój powiatu. Osoby 

bezrobotne, poprzez swój udział w pracach interwencyjnych czy robotach publicznych 

współfinansowanych ze środków Funduszu Pracy, aktywnie przyczyniają się do jego rozwoju.  

Rada Powiatu powitała również następcę pana Ławickiego. Jest nim Tomasz Rafalski, który 

pomyślnie przeszedł procedurę konkursową i od 1 września br. sprawuje funkcję dyrektora PUP. 

Starosta życzyła nowemu dyrektorowi dużo satysfakcji z pracy i realizacji zamierzeń określonych  

w koncepcji funkcjonowania urzędu pracy. Pan Rafalski podziękował za miłe przywitanie oraz 

wiarę w jego siły i pomysły. Zapewnił, że wspólnie ze współpracownikami będzie starał się 

wykorzystywać szanse jakie daje m.in. nowy okres programowania UE, pozyskiwać jak najwięcej 

środków na walkę z bezrobociem. Wyraził nadzieję na dobrą i owocną współpracę z samorządem  

i mieszkańcami powiatu.  

Ad. 1  

Otwarcie LVII Sesji Rady Powiatu 

Obrady rozpoczęły się o godz. 1400, a zakończyły ok. godz. 1530. Obrady otworzyła  

i prowadziła Przewodnicząca Rady Powiatu Zofia Andrzejewska. 

Przewodnicząca przywitała wszystkich przybyłych na sesję. Na sesji obecni byli: 

-     radni Rady Powiatu (lista obecności stanowi załącznik nr 2),  
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- Skarbnik Powiatu - Halina Bartkowska,  

- Radca Prawny – Maciej Sikorski, 

- Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego – Józef Blank, 

- Z-ca Wójta Gminy Kurzętnik – Andrzej Ochlak, 

- były Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy – Tadeusz Ławicki,  

- kierownicy jednostek organizacyjnych powiatu i naczelnicy Starostwa Powiatowego (lista - 

załącznik nr 3) 

- przedstawiciele mediów: Katarzyna Ochocka i Dorota Styborska z „Gazety Nowomiejskiej”, 

Aleksandra Malinowska z „Kuriera Iławskiego” oraz Grzegorz Podkomorzy z „Tygodnika 

Internetowego”. 

Ad. 2  

Stwierdzenie quorum 

Na podstawie listy obecności Przewodnicząca stwierdziła, że aktualnie w sesji uczestniczy 16 

radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne 

uchwały. Spóźnił się radny Andrzej Andrzejewski. 

Ad. 3 

Powołanie Sekretarza obrad 

Przewodnicząca zaproponowała, aby Sekretarzem obrad była p. Danuta Mazurkiewicz. 

Przewodnicząca zapytała czy radna wyraża zgodę na pełnienie funkcji Sekretarza obrad. Radna 

Mazurkiewicz wyraziła zgodę. 

Przewodnicząca zapytała kto z radnych jest za przyjęciem kandydatury radnej na sekretarza obrad. 

W głosowaniu wzięło udział 16 radnych. Wszyscy głosowali „za”. 

Ad. 4 

 Przyjęcie porządku obrad 

Przewodnicząca poinformowała, że radni otrzymali porządek obrad w materiałach sesyjnych 

(załącznik nr 4).  

Przewodnicząca zapytała czy ktoś ma uwagi do porządku. Nikt nie miał uwag.  

Przewodnicząca zapytała, kto z radnych głosuje za przyjęciem porządku obrad. Głosowało 16 

radnych. Wszyscy głosowali „za”. 

Porządek obrad przedstawiał się następująco:  

1. Otwarcie LVII Sesji Rady Powiatu. 
2. Stwierdzenie quorum. 
3. Powołanie Sekretarza obrad. 
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4. Przyjęcie porządku obrad. 
5. Przyjęcie protokołu z LVI Sesji Rady Powiatu. 
6. Sprawozdanie z prac Zarządu. 
7. Wnioski, interpelacje i zapytania radnych.  
8. Sprawozdanie z wykonania budżetu powiatu za I półrocze 2014 r. 
9. Sprawozdanie z naboru do szkół ponadgimnazjalnych, wyniki matur. 
10. Przerwa 
11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLVII/364/2013 Rady Powiatu w Nowym 

Mieście Lubawskim z dnia 19.12.2013 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 2014 – 2034 oraz uchwał zmieniających: 
XLIX/383/2014 z dnia 23.01.2014 r., L/400/2014 z dnia 27.02.2014 r., LI/407/2014 z dnia 
27.03.2014 r., LII/411/2014 z dnia 23.04.2013 r., LIII/419/2014 z dnia 28.05.2014 r.. 
LIV/431/2014  z dnia 26.06.2014 r. , LV/437/2014 z dnia 31.07.2014 r., LVI/445/2014 z 
dnia 11.09.2014 r. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLVII/365/2013 Rady Powiatu w Nowym 
Mieście Lubawskim z dnia 19.12.2013 r. w sprawie uchwalenia budżetu powiatu 
nowomiejskiego na 2014 r. oraz uchwał zmieniających: XLIX/384/2014 z dnia 23.01.2014 
r., L/401/2014 z dnia 27.02.2014 r., LI/408/2014 z dnia 27.03.2014 r., LII/412/2014 z dnia 
23.04.2014 r., LIII/420/2014 z dnia 28.05.2014 r., LIV/432/2014 z dnia 26.06.2014 r., 
LV/438/2014 z dnia 31.07.2014 r. , LVI/446/2014 z dnia 11.09.2014 r.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Programu Współpracy Powiatu Nowomiejskiego z 
organizacjami pozarządowymi i podmiotami, o których mowa w art.3 ust. 3 ustawy o 
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2015. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości. 
15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia wysokości i zasad 

przyznawania diet dla radnych Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim. 
16. Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych. 
17. Sprawy różne. 
18. Zakończenie obrad LVII Sesji Rady Powiatu. 

 
Ad. 5 
 Przyjęcie protokołu z LVI Sesji Rady Powiatu  

Sekretarz obrad LVI Sesji Rady Powiatu p. Bogumił Kurowski poinformował, że zapoznał się z 

protokołem. Protokół odzwierciedla przebieg sesji. Radny wnioskował o jego przyjęcie bez 

odczytywania. 

Przewodnicząca zapytała, kto z radnych głosuje za przyjęciem protokołu nr LVI/2014. Głosowało 16 

radnych, wszyscy głosowali za przyjęciem protokołu. 

Ad. 6 

 Sprawozdanie z prac Zarządu 

Radni otrzymali w materiałach sesyjnych sprawozdanie z prac Zarządu w okresie od 5 do 16 

września 2014 r. oraz protokoły z posiedzeń Zarządu w dniach: 28 sierpnia oraz 1, 4 i 11 września 

2014r. (załącznik nr 5). 

Przewodnicząca poprosiła o krótkie uzupełnienie informacji. 
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Starosta poinformowała, że z ważniejszych wydarzeń jakie miały miejsce w okresie 

międzysesyjnym należy wymienić: 

- przyjęto do realizacji projekt pn. „ W życzliwej szkole marzenia stają się celem – praktyki 

zawodowe w Niemczech” – Starosta wyraziła zadowolenie, że udało się zrealizować to, o czym 

mówiono podczas spotkań z przedstawicielami z powiatu partnerskiego Oldenburg. Przygotowano 

projekt w 100% dofinansowany. Szkoła będzie mogła wpisać w swoją ofertę, że realizuje praktyki 

zawodowe w Niemczech, 

- powołano komisję do odbioru technicznego remontu drogi powiatowej od Chrośla do granicy 

powiatu. 1 października odbędzie się oficjalne otwarcie drogi, 

- odbyły się dożynki gminne w Tomaszewie,   

- 20 września odbyły się dożynki powiatowo – gminne w Biskupcu – Starosta podziękowała za 

liczny udział w uroczystościach, 

- obchody Dnia Demokracji organizowane w szkołach ponadgimnazjalnych, 

- 17 września odbył się Ogólnopolski Mityng LA „Nowe Miasto Lubawskie Cup”, 

- 22 września - narada z naczelnikami i kierownikami jednostek organizacyjnych powiatu, 

- spotkanie w Komendzie Powiatowej Policji w związku ze zbliżającą się uroczystością nadania 

sztandaru Komendzie, 

Starosta dodała, że otrzymała również potwierdzenie w sprawie budowy obwodnicy Nowego 

Miasta Lubawskiego – 24 października mają być podpisane stosowne dokumenty między 

Premierem Rządu, a Marszałkiem Województwa. 

Przewodnicząca zapytała czy ktoś z radnych ma pytania do sprawozdania. 

Radni nie mieli pytań. 

Ad. 7 

 Wnioski, interpelacje i zapytania radnych 

Przewodnicząca zapytała czy ktoś z radnych pragnie zgłosić jakieś wnioski, interpelacje lub 

zapytania. 

Radny Stanisław Czajka powiedział, że na sesji czerwcowej składał wniosek o przywrócenie badań 

nietrzeźwych kierowców zatrzymanych przez policję. W tej chwili badania wykonuje Szpital 

Powiatowy w Iławie, a chodzi o to, aby były wykonywane jak kiedyś – w szpitalu w Nowym 

Mieście. Radni otrzymali stosowne pisma od Komendanta i Dyrektora Szpitala. P. Komendant 

określił procedury jakie muszą być spełnione, natomiast Dyrektor Szpitala poinformował, że od 

października badania będą wpisane w cennik usług medycznych szpitala. Radny Czajka 

podziękował za udzielenie informacji, ale ma pewne wątpliwości. Radny zapytał czy p. 
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Komendantowi wystarcza takie udzielenie odpowiedzi przez Dyrektora Szpitala. Radny odczytał 

fragment pisma: 

„W miesiącu październiku 2014 zostaną wprowadzone do cennika usług realizowanych przez 

szpital usługi dla policji obejmujące badanie lekarskie osób zatrzymanych przez policję oraz 

pobranie krwi celem zbadania zawartości alkoholu. Policja będzie mogła z tych usług skorzystać 

bez względu na to czy będzie zawarta umowa czy nie.” 

Radny zapytał czy takie stanowisko satysfakcjonuje p. Komendanta. 

Radna Danuta Mazurkiewicz poinformowała, że na poprzedniej sesji poruszyła sprawę 

Ambulatorium w Szpitalu Powiatowym. Dyrektor Szpitala udzielił odpowiedzi w tej sprawie. 

Radna poprosiła o odczytanie pisma i poinformowanie zebranych o ustaleniach jakie w tej kwestii 

zapadły. 

Starosta odczytała fragment pisma: 

„Ambulatorium Powiatowe funkcjonuje w ramach umowy z NFZ jako Nocna i Świąteczna Opieka 

Zdrowotna. Od 1 kwietnia 2014 r. w ramach tej umowy funkcjonuje jeden zespół lekarsko – 

pielęgniarski. Świadczenia są udzielane w dni powszednie w godzinach od 1800 do godz. 800 dnia 

następnego, w dni wolne od pracy od godz. 800 do godz. 800 dnia następnego w formie stacjonarnej 

oraz wyjazdowej. Dnia 9 sierpnia 2014 r. zrealizowano pięć wyjazdów do domu pacjenta. Każdy 

wyjazd zajmuje około 1 godziny w czasie realizacji wizyty domowej w ambulatorium nie ma 

lekarza. Pacjenci muszą poczekać na powrót lekarza. W sytuacji zagrożenia życia lub nagłego 

pogorszenia stanu zdrowia pacjenci mogą zgłaszać się bezpośrednio w izbie przyjęć szpitala, gdzie 

będzie udzielona odpowiednia pomoc.”  

Starosta poinformowała, że na wspólnym posiedzeniu komisji radna Mazurkiewicz wnioskowała, 

aby na drzwiach ambulatorium umieścić informację o tym, że w sytuacji zagrożenia życia lub 

nagłego pogorszenia stanu zdrowia należy zgłaszać się bezpośrednio w izbie przyjęć szpitala. 

Na salę obrad wszedł radny Andrzejewski. Aktualnie na sali obecnych jest 17 radnych. 

Starosta powiedziała, że Zgromadzenie Wspólników zajmowało się sprawą badań kierowców. 

Dyrektor szpitala przedstawił odpowiedź na piśmie. Starosta wyraziła nadzieję, że Dyrektor szpitala 

i Komendant policji dojdą do porozumienia. Rozwiązanie umowy ze szpitalem jest możliwe. Jak 

tylko p. Dyrektor wróci z urlopu, wspólnie z p. Komendantem zostanie zaproszony na spotkanie do 

Starosty. Problem zostanie ostatecznie rozwiązany. 

Komendant Powiatowy Policji Mieczysław Wójcik wyjaśnił, że jest w nieco niezręcznej sytuacji, 

ponieważ nie jest stroną umowy. Jest natomiast odbiorcą usług. Umowę ze szpitalem podpisuje 

komendant wojewódzki. Kwestia zakupu usług z wolnej ręki jest możliwa jedynie w sytuacji, kiedy 
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nie ma podpisanej umowy albo kończy się limit kwotowy na badania. Odpowiedzi pisemnej od p. 

Dyrektora Komendant nie otrzymał. Komendant poinformował, że będzie zmierzał do tego, aby 

umowa między Komendantem Wojewódzkim, a Dyrektorem Szpitala została podpisana. Wyraził 

nadzieję, że ta kwestia zostanie ustalona na spotkaniu u p. Starosty. Komendant jeszcze raz 

podkreślił, że policja może kupować usługi z wolnej ręki tylko w ściśle określonych sytuacjach, nie 

może tego robić cały czas. 

Przewodnicząca zapytała czy umowa jest terminowa czy bezterminowa. 

P. Komendant odpowiedział, że umowa jest terminowa i określa wysokość środków finansowych 

na ten cel. Umowę ze szpitalem w Iławie można wypowiedzieć w każdej chwili. Kwestia umowy 

nie jest problemem. Problemem jest to, czy Komendant Wojewódzki i Dyrektor szpitala zechcą ją 

podpisać. Najważniejsza kwestia to bezpieczeństwo mieszkańców powiatu. Dwóch policjantów, 

jadąc na jedno badanie, które trwa ok. 4 minuty, są nieobecni od jednej do dwóch godzin. Do tego 

dochodzą koszty dojazdu. Zatrzymanych jest od 30 do 40 osób miesięcznie. Łatwo przeliczyć jakie 

oznacza to koszty, przede wszystkim społeczne. 

Radny Czajka powiedział, że tak jak podziękował za załatwienie sprawy, tak ma prawo trochę 

skrytykować. Po pierwsze - śmieszne jest to, że miesiąc temu radni otrzymali odpowiedź, że p. 

Dyrektor ma kontrolę. Dziś się dowiadują, że jest na urlopie. Pismo od Dyrektora jest datowane na 

22 września czyli sprzed dwóch dni. Wygląda na to, że jeżeli dyrektor jest na urlopie, nikt już nie 

może załatwić sprawy. Radny ocenił pismo Dyrektora, że jest to coś na zasadzie „może być, ale nie 

musi; ja bym chciał, ale nie mogę”. Logiczne jest, że jeżeli Komendant Wojewódzki ma zawarte 

umowy ze szpitalami w każdym powiecie, to tu też od tego nie odstąpi. Radny dodał, że wie 

dlaczego jest taki opór materii, ale na razie zostawi to dla siebie. 

Przewodnicząca skwitowała, że to jest na zasadzie: „wiem, ale nie powiem”. Wyraziła przekonanie, 

że do następnej sesji sprawa będzie załatwiona.  

Radna Danuta Mazurkiewicz zgłosiła pytanie do Państwowego Powiatowego Inspektora 

Sanitarnego p. Ewy Pielak – czy rozmawiała z przedstawicielami supermarketów na temat toalet 

ogólnodostępnych dla klientów. 

P. Pielak poinformowała, że rozmawiała – w części sklepów są toalety dostępne dla klientów, 

natomiast przedstawiciele innych sklepów poinformowali, że na stronach internetowych sieci jest 

informacja, że w sklepach w małych miejscowościach nie ma toalet ogólnodostępnych. 

Radny Wacław Jabłoński wyraził zadowolenie, że po wielu latach starań udało się wyremontować 

całą drogę powiatową 1333N z Nowego Miasta Lubawskiego przez Radomno do granicy z 

powiatem iławskim. Mieszkańcy są z tego bardzo zadowoleni. Na spotkaniach wiejskich padają 



7 

 

uwagi, żeby wystąpić do władz powiatu iławskiego oraz poprzez lokalną prasę apelować o dalszą 

przebudowę drogi po stronie powiatu iławskiego.  

Przewodnicząca zapytała czy są jeszcze jakieś pytania, wnioski.  

Nikt się nie zgłosił. 

Ad. 8 

 Sprawozdanie z wykonania budżetu powiatu za I półrocze 2014 r. 

Przewodnicząca poinformowała, że sprawozdanie z wykonania budżetu za I półrocze 2014 r. radni 

otrzymali w wersji pisemnej. Zostało omówione na wspólnym posiedzeniu komisji. 

Przewodnicząca poprosiła p. Skarbnik o krótką informację na temat sprawozdania. 

Skarbnik Powiatu Halina Bartkowska poinformowała, że informacja została przedłożona do Biura 

Rady 28 sierpnia br.  

Z sali obrad wyszedł radny Kurowski. 

P. Skarbnik zaproponowała, że odczyta opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej (załącznik nr 6), w 

której są zawarte wszystkie najważniejsze informacje dotyczące sprawozdania. 

Przewodnicząca podsumowała, że najtrudniejszą kwestią w wykonaniu budżetu jest brak sprzedaży 

mienia powiatu, a z tym wiąże się niski poziom wykonania inwestycji.   

Przewodnicząca zapytała czy są jeszcze jakieś pytania do sprawozdania z wykonania budżetu. 

Nikt się nie zgłosił. 

Ad. 9 

 Sprawozdanie z naboru do szkół ponadgimnazjalnych, wyniki matur 

Rozszerzona informacja na temat wyników matur stanowi załącznik nr 7. Pozostałe informacje 

radni otrzymali w materiałach na sesję w dniu 24 lipca br. 

Przewodnicząca poprosiła o krótki komentarz do wyników matur. 

Dyrektor Zespołu Szkół im. C. K. Norwida Barbara Przeradzka – Martko poinformowała, że wyniki 

matur są satysfakcjonujące, chociaż chciałoby się, żeby zdawalność matur była lepsza. Okazało się, 

że matematyka nie jest jedynym problemem, bo poza nią, uczniowie nie poradzili sobie z językiem 

polskim i językiem angielskim. To jest do poprawy. Był to ostatni egzamin przeprowadzony wg. 

starej procedury, oparty na starej podstawie programowej. W 2015 r. uczniowie będą zdawali już 

nową wersję egzaminu maturalnego, w znowelizowanej wersji, szczególnie jeżeli chodzi o język 

polski – część pisemną i ustną. Egzamin poprawkowy zdaje swoją rolę. Uczniom udaje się 

poprawić swój wynik, szczególnie w sytuacji kiedy na wynikach egzaminu maturalnego zaważył 

stres czy niedyspozycja fizyczna w dniu egzaminu.  

Na salę obrad wszedł radny Kurowski. 
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Przewodnicząca zwróciła uwagę, że w klasie matematyczno – informatycznej 100 % uczniów zdało 

maturę.  

P. Dyrektor powiedziała, że ogólnie wyniki matur cieszą, tym niemniej należy dokładać starań, aby 

wyniki w przyszłym roku były jeszcze lepsze, tak aby satysfakcjonowały i uczniów i rodziców. 

Starosta złożyła gratulacje gronu nauczycielskiemu szkoły za dobre wyniki matur. 

Dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych Mirosław Wodara powiedział, że zdawalność matur 

poprawkowych wyniosła ogółem 66% czyli wynosi tyle, ile wynosi średnia wojewódzka. Jeżeli 

chodzi o poszczególne klasy, zdecydowanie lepiej spisało się Technikum Żywienia i Gospodarstwa 

Domowego (zdawalność matury przekroczyła 80%), a dużo gorzej Technikum Agrobiznesu 

(zdawalność 48%) Jeżeli chodzi o Technikum Uzupełniające wynik jest najgorszy, ponieważ żaden 

ze słuchaczy nie zdał matury.  

Przewodnicząca powiedziała, że częściowo można te wyniki usprawiedliwić przeprowadzką szkoły. 

Liczmy, że w przyszłym roku ZSZ zbliży się wynikami do Zespołu Szkół.  

Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania do tego tematu.  

Radny Marek Ząbkiewicz zapytał jakie są wyniki matur w niepublicznej szkole „Logos”. 

Przewodnicząca odparła, że w zestawieniu nie ma danych. 

P. Korecki poinformował, że wyniki matur z „Logosu” będą przedłożone w materiałach na następną 

sesję. Przewodnicząca ogłosiła 5 minut przerwy. 

Ad. 10 

 Przerwa  

/przerwa/ 

Przewodnicząca wznowiła obrady po przerwie. 

Aktualnie na sali obecnych jest 15 radnych. Nieobecni są: Wicestarosta Marcin Buliński i radny 

Stanisław Czajka.   

Oprócz radnych, Skarbnika Powiatu, Radcy Prawnego obecni byli: pracownik Wydziału Geodezji 

i Nieruchomości Jolanta Haska, redaktor „Kuriera Iławskiego” Aleksandra Malinowska, redaktor 

„Gazety Nowomiejskiej” Katarzyna Ochocka, protokolant Anna Andrzejczak. 

Ad. 11 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLVII/364/2013 Rady Powiatu w 

Nowym Mieście Lubawskim z dnia 19.12.2013 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 2014 – 2034 oraz uchwał zmieniających: 

XLIX/383/2014 z dnia 23.01.2014 r., L/400/2014 z dnia 27.02.2014 r., LI/407/2014 z dnia 

27.03.2014 r., LII/411/2014 z dnia 23.04.2013 r., LIII/419/2014 z dnia 28.05.2014 r., 
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LIV/431/2014 z dnia 26.06.2014 r., LV/437/2014 z dnia 31.07.2014 r., LVI/445/2014 z dnia 

11.09.2014 r. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały.  

Skarbnik Powiatu Halina Bartkowska poinformowała, że zmiana WPF jest stabilna - nadal 

spełniane są wymagane wskaźniki. Wprowadzone jest nowe przedsięwzięcie związane z budową 

chodnika w miejscowości Kuligi na odcinku do zatoki autobusowej przy szkole podstawowej w 

kierunku drogi wojewódzkiej nr 538. Gmina przekaże pomoc w wysokości 17 200 zł. Zadanie 

rozłoży się na dwa lata, ponieważ stan prawny drogi nie jest jeszcze uregulowany. Zadanie 

wykonają pracownicy Zarządu Dróg Powiatowych.   

Przewodnicząca zapytała czy radni mają uwagi do projektu uchwały. Radni nie mieli uwag. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 15 radnych. Uchwałę nr LVII/454/2014 (załącznik nr 8) 

podjęto jednogłośnie. 

Ad. 12 

   Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLVII/365/2013 Rady Powiatu w 

Nowym Mieście Lubawskim z dnia 19.12.2013 r. w sprawie uchwalenia budżetu powiatu 

nowomiejskiego na 2014 r. oraz uchwał zmieniających: XLIX/384/2014 z dnia 23.01.2014 r., 

L/401/2014 z dnia 27.02.2014 r., LI/408/2014 z dnia 27.03.2014 r., LII/412/2014 z dnia 

23.04.2014 r., LIII/420/2014 z dnia 28.05.2014 r., LIV/432/2014 z dnia 26.06.2014 r., 

LV/438/2014 z dnia 31.07.2014 r., LVI/446/2014 z dnia 11.09.2014 r. 

Na salę obrad wszedł radny Czajka, a wyszedł radny Ząbkiewicz (na sali aktualnie obecnych jest 15 

radnych) 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały.  

P. Skarbnik wyjaśniła, że większość zmian wynika z decyzji Wojewody Warmińsko – Mazurskiego 

m.in. zwiększa się budżet zespołu ds. orzekania o niepełnosprawności oraz Komendy Powiatowej 

PSP (środki na wypłatę rekompensat dla funkcjonariuszy za przedłużony czas służby), a zmniejsza 

budżet Domu Pomocy Społecznej. Ponadto wprowadzane są środki do budżetu z gminy Grodziczno 

na budowę chodnika w Kuligach. Dokonuje się znaczących zmian w budżetach szkół w związku z 

rozpoczęciem nowego roku szkolnego. Więcej uczniów uczęszcza obecnie do ZSZ w Kurzętniku. 

Następuje przesunięcie środków z Zespołu Szkół i Zespołu Szkół Rolniczych. Ogółem budżet ZSZ 

zwiększa się o kwotę 238 433 zł., ale nie ma pewności, że środków wystarczy do końca roku. 

Szkoła sygnalizuje, że może ich zabraknąć. 

Na salę obrad weszli: Wicestarosta i radny Ząbkiewicz (aktualnie na sali obecnych jest 17 radnych). 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają uwagi do projektu uchwały. Radni nie mieli uwag. 
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Przystąpiono do głosowania. Głosowało 17 radnych. Uchwałę LVII/455/2014 (załącznik nr 9) 

podjęto jednogłośnie. 

Ad. 13 

 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Programu Współpracy Powiatu 

Nowomiejskiego z organizacjami pozarządowymi i podmiotami, o których mowa w art.3 ust. 

3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2015 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały.  

Przewodnicząca zapytała czy radni mają uwagi do projektu uchwały. Radni nie mieli uwag. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 17 radnych. Uchwałę LVII/456/2014 (załącznik nr 10) 

podjęto jednogłośnie. 

Ad. 14 

 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały.  

Przewodnicząca zapytała czy radni mają uwagi do projektu uchwały.  

Radny Tomasz Szczepański zapytał czy chodzi o dwie drogi czy o jedną drogę i zwykłą działkę. 

P. Haska odpowiedziała, że chodzi o nieruchomości będące dwiema drogami – powiatową i 

gminną. Działka nr 213/1 została wydzielona z działki nr 213, która była wykorzystywana jako 

droga powiatowa, ale w dokumentacji widniała jako droga gminna. Z kolei z drogą 214 było 

odwrotnie. Obecnie proponuje się dokonać zamiany i uregulować stan prawny. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 17 radnych. Uchwałę LVII/457/2014 (załącznik nr 11) 

podjęto jednogłośnie. 

Ad. 15 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia wysokości i zasad 

przyznawania diet dla radnych Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały.  

Z sali obrad wyszedł radny Czajka. 

P. Andrzejczak wyjaśniła, że w trakcie kontroli RIO dopatrzono się, że w uchwałach dotyczących 

diet nie ma zapisu mówiącego o wypłacie diety w terminie do 5 dnia każdego miesiąca. Przy 

zmianach uchwał, po prostu ten zapis „umknął”. 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają uwagi do projektu uchwały. Radni nie mieli uwag. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 16 radnych. Uchwałę LVII/458/2014 (załącznik nr 12) 

podjęto jednogłośnie. 
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Ad. 16 

Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych 

Starosta poinformowała, że pismo do Rady Powiatu Iławskiego będzie wysłane.  

Przewodnicząca powiedziała, że powiat iławski już wcześniej wyremontował część drogi. 

Radny Jabłoński odpowiedział, że istotnie wykonano sprysk asfaltu na odcinku ok. 4 km. 

Wyremontowano też odcinek przed pierwszym wiaduktem. Jednak droga powiatowa dochodzi aż 

do skrzyżowania z drogą wojewódzką Sampława – Iława (obok zajezdni PKS)   

Ad. 17 

 Sprawy różne 

Przewodnicząca zapytała czy ktoś chce jeszcze zabrać głos.  

Nikt się nie zgłosił. 

Ad. 18 

 Zakończenie obrad LVII Sesji Rady Powiatu 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca zamknęła obrady LVII Sesji Rady Powiatu.    

 

 Protokół sporządziła:                    Przewodnicząca Rady Powiatu 

             Anna Andrzejczak                                          Zofia Andrzejewska 

              


